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     Protokół  Nr V 

z obrad V sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 2 marca  2015 r. 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 1415  w Urzędzie Gminy Pabianice.  

Na ustawowy stan składu Rady Gminy 15 radnych, w sesji uczestniczyło 15 radnych.   Lista 

obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu. Ponadto w sesji uczestniczyli Wójt Gminy 

Pabianice H. Gajda,  Skarbnik Gminy Pabianice J. Nowicka, radca prawny A. Jankowski, 

Kierownik ref. Oświaty, Kultury i Sportu M. Wieczorek, Kierownik ref. Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Gruntami K. Denuszek, sołtysi Gminy Pabianice obecni zgodnie  z listą obecności 

stanowiącą zał. nr 2.  

 

Ad.pkt 1.  

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pabianice M. Muszczak, powitał przybyłych, 

przedstawił nowo wybranego sołtysa wsi Górka Pabianicka Pana Piotra Kraskę, życząc dobrej 

współpracy z radą,  stwierdził prawomocność obrad.  

 

Ad. pkt 2. 

Protokoł z IV sesji został przyjęty w głosowaniu bez uwag jednomyślnie.  

 

Ad. pkt 3 

Do porządku obrad Wójt wniósł o wprowadzenie trzech dodatkowych projektów uchwał: 

- w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na 2015 rok, dot. dokonania zmian między 

działami, zmniejszenia o kwotę 600 tys. w dz. 756 wpływy z innych opłat lokalnych  

pobieranych przez jednostki samorządu terytorialnego z tytułu gospodarki odpadami a 

przeniesienia do dz. 900 gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

- zmian w budżecie gminy Pabianice  dot. zmiany polegającej na rozdysponowaniu rezerwy 

celowej inwestycyjnej i przeznaczeniu kwoty 5.500 zł. na zakup autoklawu dla potrzeb 

Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach.  

- w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej uchwalonej Uchwałą Nr IV/24/2015 

r. Rady Gminy Pabianice z dnia 26 stycznia 2014 r.  

Kierownik ref. Ochrony Środowiska i Gospodarki Gruntami K. Denuszek poinformował, że 

wniesiona została autopoprawka do projektu uchwały  przyjęcia Programu opieki nad 
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zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Pabianice 

w 2015 r.  

Autopoprawka zapisana jest w rozdz. 7 pod  nazwą poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych 

zwierząt gdzie dokładnie zapisane zostały wszelkie formy wspomagania adopcji zwierząt. 

Radni zostali zapoznani z proponowaną autopoprawką na Komisjach odbywających się przed 

sesją Rady Gminy.  

Radny A. Skawiński wniósł o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie   przyjęcia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie gminy Pabianice w 2015 r. motywując potrzebę tym, iż będą zgłaszane do tego 

programu jeszcze poprawki, które konsultowane są z organizacjami pozarządowymi,  

zajmującymi się opieką nad zwierzętami. Ponadto Komisja Rewizyjna ma w tym temacie 

niezakończoną kontrolę, ma odbyć się też  kontrola w schronisku dla zwierząt w Wojtyszkach. 

Gmina ponosi coraz większe  koszty w związku z realizacją tego programu stąd wniosek o 

wnikliwe jego przeanalizowanie i zdjęcie z obecnej . 

Radny M. Gryska  zabierając głos zapytał, czy dalsza dyskusja nad programem opieki nad 

zwierzętami przyniesie oszczędności w programie na rok 2015, czy też może mieć ewentualne 

efekty ale dopiero na przyszłe lata. Może okazać się że ten jeden miesiąc to znacznie za mało. 

Poddał pod rozwagę, aby zająć się tymi działania po uchwaleniu programu na rok bieżący. 

Radny A. Skawiński zauważył, że przetarg na schronisko został  rozstrzygnięty na bazie 

programu obowiązującego w roku 2014. Program na rok 2015 może być uchwalony do końca 

marca br. Jest jeszcze miesiąc czasu aby można było dokładnie merytorycznie przygotować się 

do jego podjęcia. Zaapelował o niepodejmowanie go w dniu dzisiejszym, co na pewno 

niezakłóci prac Urzędu.  

Wójt Gminy zabierając głos skłonił się ku temu, aby uchwalenie powyższego programu 

przenieść na sesję w końcu marca. 

Radna Z. Kasperska zwróciła się do kierownika K. Denuszka, który jest autorem  Programu  i 

poprosiła o odniesienie  się do powyższego. 

Kierownik poinformował, że program został  przesłany do zaopiniowania do 7 wynikających z 

ustawy stron działających na terenie gminy. Jeżeli jednak zwłoka w jego uchwaleniu i ponowne 

jego rozpatrzenie miałoby przynieść korzystne dla gminy zmiany jest otwarty  na propozycje.  

Wobec braku dalszych głosów na ten temat Przewodniczący Rady poddał do głosowania 

wniosek radnego A. Skawińskiego o zdjęcie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

gminy Pabianice w 2015 r. do głosowania, w wyniku którego rada jednogłośnie opowiedziała 

się za  jego zdjęciem z porządku obrad dzisiejszej sesji.  

Przewodniczący Rady wniósł o zamianę  kolejności ppkt. w punkcie 8 podjęcie uchwał w taki 

sposób, aby projekt uchwały mający w  porządku  numer roboczy V/H/2015 otrzymał numer 

roboczy V/A/2015, następnie Przewodniczący zaproponował uporządkowanie kolejności 
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podejmowania projektów uchwał, o  których  wprowadzenie wystąpił Wójt Gminy w sposób 

przedstawiony poniżej: 

- zmian w budżecie gminy Pabianice /dot. środków finansowych na zakup autoklawu/ - 

V/B/2015  

- zmian w budżecie gminy Pabianice / dot. zmian między działami/  -  V/ H/2015  

-  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej uchwalonej Uchwałą Nr IV/24/2015 Rady 

Gminy Pabianice z dnia 26 stycznia 2014 – Uchwała Nr V/M/2015 

Przewodniczący  przeprowadził głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad  w/w 

projektów uchwał. Głosowanie zostało przeprowadzone odrębnie dla  każdego   projektu 

uchwały,  w wyniku którego radni opowiedzieli się jednogłośnie za ich wprowadzeniem. 

Porządek obrad został przyjęty w głosowaniu jednogłośnie i przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad V sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy Pabianice. 

3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Informacja Wójta o pracy między sesjami.  

5. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy między sesjami. 

6. Interpelacje, wnioski i  zapytania radnych.  

7. Przedłożenie rocznego sprawozdania z realizacji programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych za 2014 r.  

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ zmian w Uchwale Nr IV/23/2015r. z dnia 26 stycznia 2015r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Pabianice na 2015r. – Uchwała Nr V/A/2015 

a-1 / uchylenia uchwały o ustanowieniu dopłaty dla posiadaczy Wojewódzkiej Karty Rodzin 

Wielodzietnych z terenu gminy Pabianice, do dopłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ponoszonymi przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Pabianice- 

Uchwała Nr V/A-1/2015 

b/ zmian w budżecie Gminy Pabianice na rok 2015 – Uchwała Nr V/B/2015 

c/ zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków 

na terenie Gminy Pabianice – Uchwała Nr V/C/2015 

d/ wydawania czasopisma przez Gminę – Uchwała Nr V/D/2015 

e/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2015r. – Uchwała Nr V/E/2015 

f/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2015r. – Uchwała Nr V/F/2015 
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g/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2015r. – Uchwała Nr V/G/2015 

h/ zmian w budżecie gminy Pabianice na rok 2015 – Uchwała Nr V/H/2015 

i/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2015r. – Uchwała Nr V/I/2015 

j/ zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Łodzi - Uchwała Nr V/J/2015 

k/ udzielenia pomocy finansowej w 2015r. dla Powiatu Pabianickiego na zadanie inwestycyjne 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 3308E Szynkielew, Petrykozy, Kudrowice, Gmina 

Pabianice” - Uchwała Nr V/K/2015 

l/ udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Samorządu Województwa 

Łódzkiego - Uchwała Nr V/L/2015 

ł/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2015r. – Uchwała Nr V/Ł/2015 

m/ zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej uchwalonej Uchwałą Nr IV/24/2015 Rady 

Gminy Pabianice z dnia 26 stycznia 2014 r.  

9. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski.  

10.Wolne wnioski, komunikaty i sprawy różne.  

11. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad. pkt 4. 

Wójt przedstawił informację o pracy Urzędu Gminy między sesjami  tj. od 26 stycznia do 28   

lutego 2015r.  

„Sprawozdanie Inspektora ds wodociągów i kanalizacji 

 od dnia 26 stycznia 2015 roku do dnia 2 marca 2015 roku 

1. Trwają prace przy  budowie  kanalizacji  sanitarnej we wsi Piątkowisko   –   etap II. 

Wszystkie problemy techniczne są rozwiązywane na bieżąco. Nie ma zagrożenia z 

terminem wykonania zadania.  

2. Trwają prace przygotowawcze do projektów sieci wodociągowej na terenie Gminy. 

3. Trwają prace przygotowawcze do projektów sieci kanalizacji sanitarnej na terenie 

Gminy.                       

4. Wydano 2 szt.  warunków technicznych przyłączenia się do sieci wodociągowej  oraz  

2 szt. warunków  przyłączenia się do sieci kanalizacji sanitarnej. 
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5. Rozpoczęto nabór wniosków w ramach programu wsparcia budowy przyłączy 

kanalizacyjnych i przydomowych oczyszczalni ścieków. 

6. Sporządzono taryfę  na zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie 

ścieków. 

7. Eksploatowane są trzy Stacje Uzdatniania Wody (Żytowice, Górka Pabianicka i 

Rydzyny ), które wraz z zakupem wody ze ZWiK Pabianice zaspokajają w zakresie  

jakość i ilość wody potrzeby Gminy w całości. Ewentualne przerwy w dostawie wody 

spowodowane mogą być tylko przez nagłe i niespodziewane kataklizmy ( brak zasilania 

w energię elektryczną znacznej części terenu Gminy). Wszystkie awarie sieci usuwane 

są na bieżąco. 

Informacja za m-c  luty  2015 r. z wykonanych robót w zakresie utrzymania dróg 

gminnych.  

1. Koordynowano akcją odśnieżania dróg na terenie Gminy Pabianice oraz usuwaniem 

śliskości zimowej  

2. Uzupełniano ubytki  w nawierzchniach dróg; na terenie Gminy Pabianice przy użyciu  

masy asfaltowej na zimno, kruszywa drogowego, destruktu asfaltowego i szlaki. 

3. Uporządkowano drogę dojazdową do  zabudowań zlokalizowanych w obrębie budynku  

„Lipy” w Porszewicach w celu umożliwienia dojazdu pojazdów z Ekoregionu i 

opróżnienia  pojemników na śmieci. 

4. Sporządzono wniosek o dofinansowanie  do inwestycji drogowej „Nakładka asfaltowa 

na drodze gminnej w Żytowicach na odcinku od ujęcia wody do pos. 62” Wniosek wraz 

z załącznikami przesłano do Urzędu Marszałkowskiego w Łodzi 

5. W trakcie przygotowań jest  Specyfikacja  Istotnych Warunków Zamówienia i 

dokumentacja przetargowa niezbędna do ogłoszenia przetargu na wyłonienie 

wykonawcy robót związanych z  wykonaniem w/w inwestycji.   

6. Uzupełniano  zniszczone i uszkodzone  znaki drogowe.  

7. Wykonywano prace biurowe związane z  opracowaniem sprawozdań za 2014 rok   

8. Wykonywano  inne  czynności  związane z bieżącym  utrzymaniem dróg na terenie 

gminy Pabianice. 

9. W związku z decyzją Prezydenta Miasta Łodzi o zakazie ruchu tranzytowego przez 

Łódź i zorganizowanie objazdu tych pojazdów drogą krajową nr 71, Gmina 

występowała ze sprzeciwem w tej sprawie do Urzędu Miasta Łodzi, Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad oraz Wojewody Łodzkiego.  
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10. W odpowiedzi na zapytanie Pana Kowalskiego podczas obrad Sesji Rady Gminy 

Pabianice dot. celowości wykonania remontu drogi gminnej w Rydzynach – Urząd 

Gminy w Pabianicach informuje jak niżej; 

Nawierzchnia drogi gminnej w Rydzynach na odcinku od skrzyżowania z drogą 

powiatową w obrębie sklepu i OSP w kierunku  obok cmentarza była budowana w roku 

2004 tj. 11 lat temu. Nawierzchnia drogi z każdym rokiem ulegała dewastacji tj. traciła 

profil i ulegała spękaniu – tworzyła się tzw. pajęczyna. Zadaniem zarządcy drogi jest 

dbanie o jej przejezdność i wykonywanie zabiegów zapobiegających całkowitemu jej  

zniszczeniu. Remont nawierzchni  w/w drogi wykonany w roku 2014 był zabiegiem 

utrzymaniowym, którego głównym celem było uszczelnienie spękanych nawierzchni i 

wyrównanie drobnych nierówności, a tym samym przedłużenie żywotności drogi i 

poprawienie warunków ruchu.  Remont nawierzchni drogi został wykonany w 

technologii emulsyjno – grysowej metodą mikrodywanika na zimno. Na wykonane 

roboty Wykonawca udzielił 36- miesięcznej  gwarancji i w razie powstania ubytków w 

nawierzchni drogi zostaną one uzupełnione. Wykonanie remontu przedmiotowej drogi 

było zasadne i konieczne. 

Działania w oświacie w miesiącu lutym 2015 r. 

1. Przyznano pomoc materialną dla uczniów o charakterze motywacyjnym tj. stypendia szkolne 

za wyniki w nauce i za osiągnięcia sportowe za I semestr roku szkolnego 2014/2015 dla 74 

uczniów (w tym w: 36 uczniom za wyniki w nauce i 38 uczniom za wyniki w sporcie) łącznej 

kwocie 7.400 zł. tj. po 100 zł. na ucznia. 

2. Dokonano klasyfikacji uczniów w szkołach po I semestrze roku szkolnego 2014/2015   

Średnia ocen w poszczególnych szkołach wygląda następująco: 

-w Gimnazjum w Piątkowisku: 3,69 

-w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Piątkowisku: 4,10 

-w Szkole Podstawowej w Petrykozach: 4,13 

-w Szkole Podstawowej w Pawlikowicach: 4,36 

-w Szkole Podstawowej w Bychlewie: 4,39 

3. Do Kuratorium Oświaty w Łodzi przesłano informację na temat dotacji na realizację zadań 

w zakresie wychowania przedszkolnego w roku 2015 w podziale na poszczególne rozdziały w 

klasyfikacji budżetowej. Wysokość planowanej dotacji wynosi : 291.517 zł.    / słownie: 

dwieście dziewięćdziesiąt jeden złotych pięćset siedemnaście złotych/ 
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4.Do Kuratorium Oświaty w Łodzi zostały przekazane następujące sprawozdania: 

-roczne wykorzystanie dotacji celowej z budżetu państwa na dofinansowanie zadań w zakresie 

wychowania przedszkolnego 

-rozliczenie otrzymanej dotacji w ramach programu ”Wyprawka szkolna” 

-wyposażenie szkół w podręczniki oraz materiały edukacyjne i ćwiczeniowe 

-dofinansowanie pracodawcom kosztów przygotowania zawodowego młodocianych 

pracowników-Środki Funduszu Pracy. 

5.Odbyło się jedno spotkanie z dyrektorami szkół ,podczas którego omówiono sprawy 

organizacyjne ( min. pozyskiwanie środków z Łódzkiego Obszaru Metropolitalnego, zasady 

rekrutacji do szkół i oddziałów przedszkolnych, przedstawiono propozycję wzięcia udziału 

szkół w projekcie artystyczno-ekologicznym dla dzieci : ”Kolorowa lokomotywa”. 

Poinformowano dyrektorów szkół o planowanym spektaklu ekologicznym dla dzieci pt. ”Pieski 

świat” dot. segregacji odpadów, dzikich wysypisk i opieki nad zwierzętami”, który odbędzie 

się w dniu 12.03 w szkołach podstawowych: w Bychlewie i Pawlikowicach. 

6. Na podstawie § 8  Uchwały Nr VI/41/2011 Rady Gminy Pabianice z dnia 31 marca 2011 

roku w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadania własnego polegającego na 

sprzyjaniu rozwojowi sportu na terenie Gminy Pabianice, informuję  że przyznano dotację 

następującym podmiotom: 

- UKS „Junior” Piątkowisko – 8 000 zł 

- LUKS „Sprawni Petrykozy – 7 000 zł 

- LKS „Jutrzenka” Bychlew – 26 000 zł 

- LKS „Orzeł” Piątkowisko – 25 000 zł 

- GLKS „Burza” Pawlikowice – 24 000 zł 

Łącznie rozdysponowano środki w wysokości 90 000 zł. 

Komisja przyznająca środki na sport, wystąpiła do Wójta Gminy Pabianice o przygotowanie 

uchwały zwiększającej wysokość środków na dotacje dla klubów sportowych, co pozwoli na 

bardziej kompleksowe i sprawiedliwe wsparcie poszczególnych klubów sportowych, które 

coraz więcej przedsięwzięć realizują dla młodych mieszkańców Gminy Pabianice.   

Zasadnicze działania Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Nieruchomościami - 

luty  2015 
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-  wydano 8 decyzji na wycinkę drzew, 

- wszczęto postępowanie w sprawie wydania decyzji środowiskowych- odkrywkowe  

wydobycie kopalin w Żytowicach,  

- prowadzone jest bieżące postępowania egzekucyjne w sprawach zaległości w opłatach za  

odbiór odpadów, 

- przeprowadzono 4 postępowania podziałowe  nieruchomości, prowadzona jest aktualizacja  

ewidencji mienia komunalnego, 

- dokonano  23 zmian w Ewidencji Działalności Gospodarczej, 

- trwa procedurę naliczania opłat adiacenckich związanych z budową kanalizacji Bychlew 

Jadwinin. 

W sprawie dot. nowych  dowodów osobistych: 

Od 1 marca 2015 r. dowód można wyrobić w najbliższym urzędzie gminy, niezależnie od 

meldunku. Od tego dnia obowiązują też nowe wzory dowodu osobistego obsługiwane przez 

nowy System Rejestrów Państwowych. 

Nowe dowody mają być jeszcze lepiej zabezpieczone przed fałszerzami dokumentów. Wśród 

dodatkowych zabezpieczeń pojawi się m.in. dwukrotnie powtórzone zdjęcie posiadacza, 

mikrodruki, tłoczenia i specjalne farby. Na dowodzie znajdą się informacje o polskim 

obywatelstwie i opisy pól po angielsku. 

Z nowych dowodów zniknie natomiast adres zameldowania. Dzięki temu, przy każdej zmianie 

meldunku nie trzeba będzie wymieniać dowodu. Nie będzie także informacji o kolorze oczu i 

wzroście ani skanu podpisu posiadacza. Zrezygnowano z wszelkich danych, które nie są 

niezbędne albo polegają na subiektywnej ocenie obywatela lub urzędnika. 

Fotografia, która będzie wykorzystywana w dowodzie osobistym będzie taka sama jak ta, która 

obowiązuje w paszportach. Zdjęcie dołączone do wniosku powinno być wykonane nie 

wcześniej niż 6 miesięcy przed dniem złożenia wniosku. 

Po 1 marca wniosek o nowy dowód można złożyć w najbliższym urzędzie gminy, niezależnie 

od meldunku. Dotychczas mogliśmy to zrobić tylko w urzędzie właściwym dla naszego miejsca 

zameldowania. Nasz nowy dokument odbierzemy w tym samym urzędzie, w którym 

złożyliśmy wniosek. 

Wniosek o wydanie dowodu osobistego będzie składany na nowym, bardziej przejrzystym 

wniosku. W związku ze zmianami wzorów dowodów, nie ma potrzeby wymiany starych 
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dokumentów. Dotychczasowe dowody osobiste zachowają ważność do upływu terminów w 

nich określonych.  

Informuję, iż na korytarzach Urzędu Gminy udostępnione są formularze zeznań podatkowych 

PIT do rozliczenia za 2014 r.” 

Wójt poinformował także, że trwają zebrania sprawozdawczo-wyborcze w sołectwach 

pozostały  jeszcze do odbycia 3 zebrania, dotychczas nastąpiła tylko jedna zmiana na funkcji  

sołtysa, w sołectwie Górka Pabianicka.  

Wójt w swoim wystąpieniu na złożony wniosek radnego A. Skawińskiego przedstawił także 

strategię działania na kadencję 2014-2018.  

Strategia stanowi zał. pisemny nr 3 do protokołu.  

Po przedłożonej informacji przez Wójta Gminy głos zabrał A. Skawiński wyrażając 

zadowolenie, z tego że została przedłożona przez Wójta strategia działania na bieżącą kadencję 

-  powiedział, że będzie starał się również   wspierać merytorycznie działania Wójta. 

Sołtys wsi Rydzyny podziękowała za nową nakładkę drogi w Rydzynach od skrzyżowania z 

drogą powiatową w obrębie sklepu i OSP w kierunku  obok cmentarza, jednak zwróciła uwagę 

na to, że jakość  nakładki jest najprawdopodobniej złej jakości ponieważ powstają duże koleiny.   

Radna C. Rychłowska zwróciła uwagę na to, że w Szynkielewie nic się nie dzieje, nie ma drogi 

w Szynkielewie I, nie ma też lamp oświetleniowych, o które występowała, poza tym zwróciła 

uwagę na to, że Wójt nie uczestniczył w zebraniu wiejskim a mieszkańcy mieli sporo pytań do 

Wójta, na które obecni na zebraniu pracownicy Urzędu Gminy nie umieli odpowiedzieć.  

Wójt Gminy odpowiadając na powyższe powiedział, że jeżeli chodzi o sprawy dot. 

Szynkielewa został  uchwalony budżet gminy i w którym zagwarantowane zostały środki na 

przebudowę drogi  w Szynkielewie I tj. na dokumentacje tej drogi. Odniósł się także do 

uczestnictwa w zebraniach wiejskich, które odbywają się obecnie. Wójt przypomniał, że są to 

zebrania sprawozdawczo – wyborcze sołtysów, osobiście uczestniczy w zebraniach na ile 

może, ale deleguje także na nie kierowników Urzędu Gminy. Jeżeli zajdzie potrzeba w 

sołectwie zorganizowania zebrania z niezbędnym udziałem jego osoby weźmie w nim udział.  

Radny A. Wąsat – sołtys wsi Hermanów powiedział że  jest potrzeba aby Wójt uczestniczył w 

zebraniu wiejskim właśnie w Hermanowie. 

Radny K. Kowalski zabierając głos zaproponował, aby odpowiedzi na wnioski  nie były 

zawężane, w przypadku kiedy nie można rozwiązać jakiejś sprawy poszukiwać należy zdaniem 

radnego innych rozwiązań, które będą  przynosiły oczekiwane efekty.  

Więcej spraw nie zgłoszono, Przewodniczący Rady zamykając ten punkt porządku obrad 

podziękował Wójtowi za przedłożoną informację i plan działania na nową kadencję.  

 

Ad. pkt 5. 
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Przewodniczący Komisji przedstawili informacje o pracy Komisji między sesjami. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej M. Gryska poinformował, że Komisja 

odbyła jedno posiedzenie, na którym zajęła się tematem dot. dochodów  i wydatków z tytułu 

gospodarowania odpadami Gminy Pabianice – podsumowaniem za 2014 r.i  planem na 2015 

rok. Komisja omówiła  materiały na sesję Rady Gminy. 

Przewodniczący Komisja Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej poinformował, że 

między sesjami Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym zapoznała się z kierunkami  

rozwoju sportu na terenie Gminy Pabianice z uwzględnieniem środków pochodzących z 

budżetu gminy, sprawozdaniem  Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej z realizacji programu 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na 2014 r. oraz stanem kultury na 

terenie Gminy Pabianice ze szczególnym uwzględnieniem bibliotekarstwa. 

Ponadto Komisja zapoznała się z materiałami  na najbliższą sesję Rady Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju M. Lubowicka poinformowała, że 

Komisja, której przewodniczy dokonała analizy działań gminy Pabianice w zakresie 

utrzymania sprawności hydrantów oraz gospodarki wodami opadowymi i gruntowymi,  

omówiła  materiały na sesję. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej H. Szafrański poinformował, że Komisja Rewizyjna 

podjęła temat kontroli funkcjonowania programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi, 

kontrola nie została zakończona w związku z brakiem pełnej wymaganej dokumentacji do 

kontroli. Zostanie zakończona w miesiącu marcu.  

 

Ad. pkt 6.  

Interpelacji nie zgłoszono. 

Radny Ł. Drewniak złożył wniosek o udostępnienie kserokopii decyzji wydanej przez 

Starostwo Powiatowe w Pabianicach dotyczącej nakazu wykonania nasadzeń drzew przy 

przebudowanej drodze obok kościoła w Górce Pabianickiej.  

Radny A. Skawiński złożył wnioski w sprawach: 

- usunięcia karp korzeniowych (pni) po wycince drzew przy drogach gminnych  

- podniesienia ogrodzenia pomiędzy boiskiem szkolnym a sąsiadującymi działkami tak by 

podczas  zajęć sportowych piłka nie wpadała na sąsiednie posesje 

- rozpoczęcia prac związanych z budową sali gimnastycznej przy szkole w Pawlikowicach 

- rozpoczęcia prac nad odtworzeniem i właściwym funkcjonowaniem rowów przydrożnych i 

melioracyjnych  
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- rozpoczęcia działań zmierzających do zwiększenia bezpieczeństwa dla pieszych przy 

wiadukcie znajdującym się przy drodze na Bełchatów w Pawlikowicach  

- rozpoczęcia prac nad umieszczeniem przystanku PKS w Pawlikowicach na trasie Bełchatowa.  

Radny H. Szafrański wnioskował, aby przy przebudowie drogi w Bychlewie wziąć pod uwagę 

także przebudowę zatoczek w taki sposób aby woda z nich podczas deszczu spływała na drogę 

a nie tak jak w tej chwili do posesji  

Radny Ł. Drewniak poprosił o zwrócenie uwagi na stację uzdatniania wody w Górce 

Pabianickiej, ponieważ są sygnały od mieszkańców, że woda często jest brudna.  

Radny K. Kowalski zapytał jaka była reakcja ze strony Urzędu Gminy na odpowiedź Starostwa 

Powiatowego w kwestii  dot. przebudowy fragmentu łuku drogi powiatowej oraz oznakowania 

znakami pionowymi w Rydzynach /wniosek zgłoszony 15.12.2014r./ , radny przypomniał, iż 

zgłaszał, że odpowiedź starostwa dotyczyła innego miejsca niż było wskazane we wniosku.    

Radny A. Skawiński przypomniał, że prosi o uszczegółowienie informacji na temat oświetlenia 

LED, która została przekazana jako odpowiedź na wniosek z jednej z poprzednich sesji. 

 

Ad. pkt 7. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej M. Mielczarek przedstawiła informację  na 

temat realizacji programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych za 2014 r.  

Sprawozdanie stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Poniżej zapisane wystąpienie kierownik GOPS M. Mielczarek. 

 „Polacy przodują w rankingu pijących Europejczyków. W 2013r. roku, został opublikowany 

raport "Ekonomiczne aspekty skutków picia alkoholu w Europie i Polsce" w którym jasno 

czytamy, że przeciętnie Polak rocznie spożywa 13,6 litra alkoholu. Odbiegamy od średniej Unii 

Europejskiej, która wynosi 12,45 litra. Natomiast na całym świecie jest niższa, bo wynosi 6,13 

litra  (w porównaniu z raportem z 2010 roku, o roczne, światowe spożycie zmalało prawie o 

1/7-mą). Ujawniono również, że picie polskiej młodzieży stoi na poziomie – 11% nastolatek i 

15 % nastolatków, piło przynajmniej raz w miesiącu. . 

Co roku przybywa uzależnionych 

Światowa Organizacja Zdrowia, bada na bieżąco problemy uzależnień i wg. tychże wyników, 

okazuje się, że co roku od alkoholu uzależnia się na świecie około 23 mln osób.  

Około 15% Polaków nadużywa alkoholu, a 2% jest od niego uzależnionych. Przybywa ilość 

osób hospitalizowanych (5%) z powodu uzależnienia alkoholem. Trzeba tu wziąć pod uwagę, 

że uzależnionych NIE UBYWA! Bowiem  to pozostaje na całe życie. 

Dlatego tak ważna jest gminna strategia rozwiązywania problemów alkoholowych.  
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Jak nazwa wskazuje, strategia to polityka gminy, zespół szeregu działań przy współudziale 

jednostek, na pewno nie działanie jednego człowieka lub jednej instytucji. 

Zadania realizowane zgodnie z Programem, wynikają z przepisów ustawy o wychowaniu w 

trzeźwości i skierowane są do osób uzależnionych, ich rodzin, oraz społeczności lokalnej. 

W przypadku osób uzależnionych działania min. mogą dotyczyć dofinansowania pogłębionych 

programów terapeutycznych lub utrzymywania punktu konsultacyjnego prowadzonego przez 

specjalistę terapii uzależnień celem zmotywowania do podjęcia leczenia odwykowego. 

W przypadku osób współ uzależnionych, działania mogą min. dotyczyć dofinansowania 

programów terapeutycznych. Poradnia jest w Łodzi, wobec powyższego zapewniamy usługi 

psychologa.  

W ramach tego zadania można realizować programy środowiskowe celem zwiększenia 

kompetencji wychowawczych rodziców.  

Trzecie zadanie, to działania profilaktyczne, edukacyjne i informacyjne skierowane do całego 

środowiska.  

GOPS może realizować te działania poprzez kampanie informacyjne, pikniki – szeroko 

zakrojone akcje, mające wpływ na zmianę świadomości szerokich grup społecznych. 

Niezwykle ważnym elementem w procesie profilaktyki jest szkoła.  

Lista niepokojących zachowań, które podejmują młodzi w okresie dorastania, jest bardzo długa. 

Picie, palenie, odurzanie się narkotykami, nieuporządkowane życie seksualne, agresja i 

przestępczość należą do repertuaru zachowań wielu ludzi dorosłych, jednak negatywne 

konsekwencje zachowań ryzykownych u młodzieży są zazwyczaj poważniejsze i występują 

szybciej niż u osób dorosłych z powodu niezakończonego jeszcze rozwoju biologicznego, 

intelektualnego, emocjonalnego i społecznego. 

 

Wczesny wiek inicjacji (alkoholowej czy seksualnej) uważany jest za podstawowy czynnik 

ryzyka, a im młodszy wiek, tym większe zagrożenie. 

 

 ( wyjaśnienie różnicy )  

1. Dokumentami w zakresie profilaktyki wg ważności i zasięgu są:  

a. Krajowe i Wojewódzkie Strategie i Programy Profilaktyki, 

b. Gminne Strategie i Programy Profilaktyki, 

c. Szkolny Program Profilaktyki – o najmniejszym zasięgu wprowadzony do zadań 

szkoły Rozporządzeniem Ministra Edukacji Narodowej i Sportu  

d. Tematyczne Programy Profilaktyczne, stanowiące narzędzie pracy 

profilaktycznej. (programy profilaktyczne stanowią elementy składowe 

programów profilaktyki – szkolnych, gminnych, wojewódzkich lub nawet 

krajowych.) 

 

Właściwe i rekomendowane programy zostały wzięte z Banku Programów oraz Ośrodku 

Rozwoju Edukacji, będącego publiczną placówką doskonalenia nauczycieli o zasięgu 

ogólnokrajowym prowadzoną przez Ministra Edukacji Narodowej. Powstał z dniem 1 stycznia 

2010 roku w wyniku połączenia Centralnego Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli i Centrum 
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Metodycznego Pomocy Psychologiczno-Pedagogicznej na podstawie zarządzenia Ministra 

Edukacji Narodowej. 

 

Poszukując sprawdzonych programów zwrócono uwagę na Projekt Nortland realizowany w 

Minnisocie. Główna strategia profilaktyczna zastosowana w Projekcie Northland polega na 

modelowaniu i wzmacnianiu pożądanych zachowań dzieci poprzez włączanie rówieśników 

oraz rodziców w proces oddziaływań profilaktycznych. 

Wymierne rezultaty Projektu Northland, a także rekomendacja Narodowego Instytutu ds. 

Nadużywania Alkoholu i Alkoholizmu USA (US National Institute of Alcohol Abuse and 

Alcoholism) zachęciły do adaptacji programu o nazwie Slick Tracy Home Team Program ( 

zespół domowego wyszukiwania śladów ) przeznaczonego dla 10–11-letnich uczniów szkół 

podstawowych. 

W polskiej wersji otrzymał on nazwę Program Domowych Detektywów (PDD). Trafność tej 

decyzji znalazła potwierdzenie w pierwszych badaniach ewaluacyjnych pokazujących, że PDD 

jest dobrze przyjmowany w polskich szkołach i może być skuteczny w ograniczaniu picia 

alkoholu przez nastolatków. 

 

Na podstawie licznych badań wiadomo, że trwałość rezultatów programu profilaktycznego 

zależy od odpowiedniej intensywności oddziaływań. ( czyli, nic co jest incydentalne, jak 

pogadanka, film, teatr, oraz program jako jednorazowy incydent – nie działa, jest nieskuteczny 

).  

 

Z tego względu zdecydowano, by dokonać adaptacji programu Amazing Alternatives!, 

drugiego szkolnego programu Projektu Northland, adresowanego do uczniów w wieku 11–12 

lat. W polskiej wersji program został nazwany Fantastyczne Możliwości (FM). 

 

Realizacja Programu Domowych Detektywów i Fantastycznych Możliwości przyczyniła się do 

uzyskania kilku profilaktycznych efektów. U uczniów poddanych oddziaływaniom opóźniona 

została inicjacja upijania się, osłabieniu uległy proalkoholowe postawy, zwiększyła się wiedza 

uczniów na temat konsekwencji związanych z piciem alkoholu oraz wzmocnieniu uległo 

przekonanie uczniów o możliwości radzenia sobie z naciskami społecznymi zachęcającymi do 

picia alkoholu. 

 

Dane Państwowej Agencji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych sugerują, że główny 

nurt działań profilaktycznych składa się jednorazowych akcji, festynów, konkursów i 

organizacji czasu wolnego .  

Bardzo rzadko wykorzystywane są programy o naukowo potwierdzonej skuteczności. Te 

niepokojące dane potwierdza raport Najwyższej Izby Kontroli dotyczący oceny działań z 

zakresu profilaktyki narkomanii w szkołach oraz Raport o Przeciwdziałaniu zjawiskom 

patologii wśród dzieci i młodzieży szkolnej, z 2013, wg NIK-U profilaktyka w szkołach nie 

jest adekwatna do zagrożeń. W części skontrolowanych szkół programy były zbyt ogólnikowe 

i sformułowane w sposób, który nie pozwalał na ocenę ich skuteczności.  

Ponadto, szkoły nie wykorzystują gotowych – skutecznych i sprawdzonych – programów 

profilaktycznych, rekomendowanych w krajowym Systemie Rekomendacji Programów 

Profilaktycznych i Promocji Zdrowia Psychicznego. Korzysta z nich tylko jedna piąta 

skontrolowanych szkół. 

http://www.bip.ore.edu.pl/bip_download.php?id=115
http://www.bip.ore.edu.pl/bip_download.php?id=115
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Jeden z wniosków pokontrolnych do dyrektorów szkół brzmi: wnioskuje się o 

wykorzystywanie programów ocenionych w ramach Systemu Rekomendacji Programów 

Profilaktycznych i Promocji Zdrowia Psychicznego. 

Konstruowanie i wdrażanie do szkolnej praktyki programów o udokumentowanej skuteczności 

natrafia w Polsce na kilka istotnych barier. 

Mechanizm finansowania profilaktyki przez samorządy lokalne promuje oddolne inicjatywy, 

zwykle podejmowane przez organizacje pozarządowe i lokalnych liderów działań 

profilaktycznych. 

Niestety, większość tych działań i inicjatyw nie jest oparta na naukowych podstawach i nie jest 

uzasadniona ewaluacją wyników.  

 

Daleka od potrzeb jest też liczba dobrze przygotowanych i wykształconych specjalistów, którzy 

mogliby pomagać władzom samorządowym w podejmowaniu właściwych decyzji dotyczących 

profilaktyki.  

 

W konsekwencji – w profilaktyce uzależnień i innych problemów behawioralnych, inaczej niż 

w leczeniu tych problemów, rzadko przestrzegane są zasady postępowania, w których 

decydującym kryterium są naukowe dowody skuteczności. 

 

Drogowskazem w mojej pracy zawodowej, który pozwala mi na unikanie błędów bądź ich 

minimalizowanie  jest śledzenie wystąpień pokontrolnych NIK oraz Wojewódzkiego Urzędu. 

Kierując się ich uwagami, natychmiast dostosowuję realia swojej pracy do najnowszych 

trendów”. 

 

Ponadto Kierownik GOPS przekazała na ręce Przewodniczącego Rady do wiadomości 

zainteresowanych radnych Gminną Strategię Rozwiązywania Problemów Społecznych, która 

podejmowana jest uchwałą Rady Gminy i wyznacza kierunki działania strategicznego. 

Kierownik poinformowała także, że dokument ten posiada w wersji elektronicznej i może go 

przesłać zainteresowanym radnym również w tej formie”.  

Po zakończonej wypowiedzi przez Kierownik GOPS głos zabrał Przewodniczący Rady 

dziękując  za przedłożoną informacją, podziękował także za zorganizowanie prelekcji na temat 

uzależnień i wyświetleniu filmu co miało miejsce w ubiegłym miesiącu w Bychlewie.  

Radny A. Skawiński zapytał jak wygląda na chwilę obecną współpraca z dyrektorami szkół w 

działaniach profilaktyki.  

Kierownik poinformowała, że bardzo dobrze został zrealizowany program pn. „Domowi 

detektywi”, nie wie natomiast jak będzie wyglądała współpraca w realizacji drugiego 

programu.  

Radny A. Skawiński zapytał też dlaczego w zajęciach organizowanych w ramach programu dla 

dorosłych wzięła udział tylko szkoła w Bychlewie, dlaczego nie więcej.  

Kierownik odpowiedziała, że są tematy, z którymi o zorganizowanie zajęć zwracają się sami 

rodzice np. jest zainteresowanie na zajęcia szkoleniowe z „cyber przemocy”, ażeby 

zorganizować szkolenie powinna być utworzona grupa co najmniej z 20 osób. Odniosła się też 

do frekwencji na zajęciach „archipelag skarbu”  gdzie uczestniczyło 160 dzieci, a 

zainteresowanych rodziców przyszło tylko ośmioro. 
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Więcej głosów w dyskusji nie było.  

Przewodniczący zamknął pkt. 7 i przystąpił do realizacji pkt.  8 porządku obrad.   

 

Ad. pkt 8. 

 

Przewodniczący i W-ce Przewodnicząca przedstawiali projekty uchwał od nr roboczego 

V/A/2015 do V/M/2015, co stanowi zał. od nr 5 do nr 19. 

Radni nie zgłaszali uwag do pierwszych projektów – V/A/2015, V/A1/2015, V/B/2015 i 

V/C/2015. Uchwały Nr V/25/2015, V/26/2015, V/27/2015 i V/28/2015 zostały przyjęte w 

głosowaniu przeprowadzonym odrębnie nad każdą z nich, jednomyślnie. 

Dyskusja została przeprowadzona nad projektem uchwały o nr roboczym V/D/2015 w sprawie 

wydawania czasopisma przez Gminę Pabianice. 

Zaproponowano by tytuł czasopisma brzmiał „Nasza Gmina Pabianice”.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Jako pierwszy głos zabrał radny A. Skawiński, który pozytywnie odniósł się do pomysłu 

wydawania czasopisma przez gminę Pabianice. Poprosił jednak o wskazanie kosztów, jakie 

zadanie to będzie generować. 

Wójt poinformował, że prawdopodobnie będą to jedynie koszty zakupu tonera i papieru, 

ponieważ gmina zastanawia się nad drukiem we własnym zakresie. 

Następnie radny pytał o planowany nakład.  

Wójt stwierdził, że ok. 2 tys. egzemplarzy, ale będzie to zależało od zainteresowania 

mieszkańców. 

Sekretarz, która będzie redaktorem naczelnym, dodała, że dopiero po wydaniu pierwszego 

numeru będzie można cokolwiek więcej powiedzieć. Nie wiadomo jeszcze ile stron będzie 

miała gazetka, może okaże się, że taniej będzie zlecić druk czasopisma w drukarni. 

Jednocześnie poinformowała, że będzie brała pod uwagę wszelkie uwagi. 

Radny pytał również o to, czy w czasopiśmie będą również umieszczane reklamy. Czy jest to 

dopuszczalne od strony prawnej. 

W tej sprawie wypowiedział się mecenas A. Jankowski, który wyraził opinię, że w czasopiśmie 

nie powinno być reklam. Wtedy dochodzą dodatkowe koszty obsługi księgowej. 

Radny pytał dalej, kto będzie wchodził w skład redakcyjny. 

Sekretarz zauważyła, że chciałaby, aby byli to eksperci w danej dziedzinie – przedstawiciele 

klubów sportowych, stowarzyszeń, dyrektorzy szkół. 

Własną opinię wyraził również radny J. Błoch, który zauważył, że wydawanie czasopisma 

przez gminę to bardzo dobry pomysł, ponieważ wielu starszych ludzi nie ma lub nie korzysta z 

Internetu, dlatego nie ma dostępu do wielu informacji. Dodał, że to również promocja Gminy. 

Radny K. Kowalski przyznał rację przedmówcy. Zapytał jednak skąd pomysł by taką gazetę 

wydawać i dlaczego dopiero teraz. 

Wójt odpowiedział, że kiedyś trzeba zacząć. 
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Radny zauważył jeszcze, że jest to wydatek niezaplanowany w budżecie. 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik, która stwierdziła, że zadanie to będzie finansowane ze środków 

przeznaczonych na zakup materiałów do urzędu. 

Radny A. Skawiński pytał też, kiedy planuje się wydanie pierwszego numeru.  

Wójt odpowiedział, że przed świętami Wielkanocnymi. 

Dalszych pytań nie było. 

Radni opowiedzieli się jednogłośnie za przyjęciem uchwały Nr V/29/2015. 

Kolejnym projektem uchwały, do którego wprowadzono autopoprawkę był projekt o nr 

roboczym V/E/2015. Skarbnik poprosiła by w §1 dopisać: „dokonać zmian w budżecie gminy 

Pabianice na 2015r. zgodnie z załącznikiem nr 1”. 

Radni przyjęli jednogłośnie uchwałę Nr V/30/2015 wraz z poprawką. 

Dalsze projekty o nr V/F/2015, V/G/2015, V/H/2015, V/I/2015 i V/J/2015 zostały przyjęte bez 

uwag.  

Radni przyjęli uchwały Nr V/31/2015, V/32/2015, V/33/2015, V/34/2015 i V/35/2015 w 

głosowaniu przeprowadzonym odrębnie nad każdą z nich, jednomyślnie. 

Pytanie pojawiło się w sprawie projektu uchwały o nr roboczym V/K/2015. Radna C. 

Rychłowska chciała wiedzieć, gdzie zostanie odprowadzona woda z drogi Petrykozy-

Szynkielew. 

W-ce Wójt odpowiedział, że zgodnie z jego wiedzą odpływ wody z drogi powiatowej ma zostać 

wykonany rowem krytym na granicy wsi Petrykozy i Szynkielew do rowu melioracyjnego. 

Planowany remont kończy się na nakładce przed drogą krajową nr 71. 

Do projektu wprowadzono autopoprawkę w §1. Skarbnik prosiła o dopisanie na końcu tego 

paragrafu: „do wysokości 496.805,36 zł”. 

Dalszych uwag nie było. 

Radni przyjęli uchwałę Nr V/36/2015 jednogłośnie. 

Nie zgłaszano uwag również do projektu o nr V/L/2015. Uchwała Nr V/37/2015 została 

przyjęta jednogłośnie. 

Wprowadzono natomiast autopoprawkę do projektu V/Ł/2015. W projekcie zapisano kwotę            

7 681 zł, a powinno być 7 661 zł. 

Radni przyjęli Uchwałę Nr V/38/2015 wraz z poprawką, jednomyślnie. 

Ostatnim projektem uchwały był projekt o nr V/M/2015. Uwag nie było. Uchwała Nr 

V/39/2015 została przyjęta jednomyślnie. 

 

Ad. pkt 9. 

 

Wójt poinformował, że odpowiedzi na wnioski i interpelacje zostały udzielone na piśmie. 

W tym miejscu głos zabrał również W-ce Wójt, który przypomniał radnemu K. Kowalskiemu, 

że na jednej z poprzednich sesji zadeklarował, że sam wystąpi do starostwa powiatowego w 

sprawie remontu właściwej drogi w Rydzynach. 

Radny K. Kowalski zauważył, że on może się udać w tej sprawie do starostwa, natomiast Urząd 
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ma obowiązek ponownie wystąpić w tej sprawie, skoro udzielono błędnej odpowiedzi. 

W-ce Wójt odpowiedział, że gmina wystąpi do starostwa. Jednocześnie zauważył, że tego typu 

deklaracje radnego nie będą w przyszłości brane pod uwagę. 

W dalszej kolejności radny A. Skawiński podjął temat kontroli w schronisku dla psów. Prosił o 

bliższe informacje w tej sprawie. 

Wójt odpowiedział, że upoważnienie do kontroli zostało wystawione dla dwóch pracowników 

Urzędu – Kierownika K. Denuszka i Inspektora A. Dudziaka, którzy będą obecni podczas 

kontroli. Prosił by radni zainteresowani wyjazdem do schroniska również zgłosili się po takie 

upoważnienie.  

Radny A. Skawiński chciał wiedzieć w jakich godzinach jest zbiórka. 

Kierownik odpowiedział, że między 8 a 8³º przed budynkiem Urzędu Gminy. 

Radny H. Szafrański, który jest przewodniczącym komisji rewizyjnej, poinformował, że 

otrzymał propozycję wyjazdu do schroniska. Stwierdzi jednak, że nie ma potrzeby 

przeprowadzać takiej kontroli na miejscu, ponieważ jego zdaniem schronisko działa właściwie 

i współpracuje z Urzędem. 

Kierownik dodał, że otrzymał delegację na przejazd własnym samochodem, gdzie są 2 miejsca. 

Radny A. Skawiński pytał czy można jechać własnym samochodem. 

Kierownik odpowiedział twierdząco. 

Radny chciał wiedzieć, czy inni przedstawiciele Urzędu jak Wójt, W-ce Wójt, Sekretarz także 

się wybierają na kontrolę. Zachęcał by przedstawiciele Urzędu wzięli udział w kontroli. 

Wójt odpowiedział, że nie może być obecny z powodów osobistych.  

Radny pytał dalej jakie dokumenty Kierownik zabierze ze sobą na kontrolę. 

Kierownik stwierdził, że to on będzie oczekiwał przekazania przez przedstawicieli schroniska 

dokumentów. 

Radny zauważył, że może należałoby wziąć ze sobą karty zwierząt. 

Kierownik poinformował, że gmina nie jest w posiadaniu kart zwierząt, tylko dokumentacji 

zdjęciowej i czipowej. 

Radny chciał też wiedzieć, czy będą liczone te psy, które należą do Gminy. 

Kierownik stwierdził, że będzie do tego dążył. 

Dalszych pytań w tym temacie nie było. 

Sołtys wsi Szynkielew M. Klimek pytała z kolei o sprzątanie rowów przydrożnych, również 

przy drogach powiatowych. Czy planowana jest akcja sprzątania. 

Wójt odpowiedział, że jest taki plan. Co do rowów przydrożnych przy drogach powiatowych, 

Wójt obiecał poinformować starostwo powiatowe. 

 

Ad. pkt 10 

 

W ramach spraw różnych głos zabrał sołtys wsi Bychlew, który prosił w imieniu swoim i 

pozostałych sołtysów o wyposażenie ich w podstawowy sprzęt biurowy. Informował również, 

że nowe tablice informacyjne są bardzo twarde i nie można do nich nic przypiąć. 
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Radny A. Wąsat zauważył, że najlepsze byłyby zamykane tablice magnetyczne. 

Kolejną sprawę poruszyła sołtys wsi Gorzew, Okołowice B. Wójcik-Fater, która prosiła o 

interwencję w sprawie przejazdu samochodów firmy „Szambelan” wywożących nieczystości 

do zlewni. Firma korzysta z dróg gminnych. Dodała, że złoży na dziennik pismo w sprawie 

budowy chodnika Gorzew-Górka Pabianicka. Pismo zostało podpisane przez mieszkańców wsi 

Gorzew, Szynkielew III i Górka Pabianicka tzw. Poduchowna. Pismo stanowi zał. nr 20 do 

protokołu. 

Dalszych uwag nie było. 

 

Ad. pkt 11. 

 

Przewodniczący zakończył posiedzenie Rady Gminy. 

   

 Przewodniczący Rady Gminy 

 Pabianice 

 

 Marek Muszczak 
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